
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/23-01/15 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  12. prosinca 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 12. prosinca 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Goran Mrnjavac 

14. Vedrana Požar 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 28. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina 

za 2023. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

2. Prijedlog I. izmjena Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 2023. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

3. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

4. Prijedlog II. Izmjena Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju,  

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

5. Prijedlog Izmjena II Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

6. Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u udruga civilnog društva na području Grada 

Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

8. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 2024. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

9. Prijedlog Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

10. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 2024. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

11. Prijedlog Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

12. Prijedlog Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   
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13. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe  

spašavanja Stanice Šibenik za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

14. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Knina 

za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

15. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

16. Prijedlog Proračuna Grada Knina za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. 

godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

17. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

18. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 2024. 

godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s 

liste grupe birača 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

19. Prijedlog Odluke o nagradi za rad članovima Vijeća srpske nacionalne manjine 

Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

20. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

21. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti gradonačelniku za kratkoročno zaduženje 

Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

22. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

23. Vijećnička pitanja 

______________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da se zbog izmjena stavki koje se odnose na kulturne priredbe,  

božićne blagdane i obilježavanja obljetnice “Oluje”, ovim prijedlogom povećava ukupan iznos 

Programa i to s 264.065,89 eura na 328.086,17 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je komentirao povećanje pojedinih stavki te je pitao za razlog 

smanjenja sredstava na stavci obilježavanja obljetnice “Oluje”, a Kristina Perić, zamjenica 

gradonačelnika Grada Knina je pojasnila da su za navedenu stavku plaćeni svi troškovi i da se 

višak sredstava s te stavke prebacuje na druge i dodala je da Rebalans služi da se „popegla“ sve na 
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kraju godine.  Vijećnik Mario Krišto je rekao da nikada nije bilo manje sredstava, manje 

braniteljskih udruga na obilježavanju „Oluje“ kao ove godine i smještajnih kapaciteta, a Marijo 

Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je ponovio odgovor svoje 

zamjenice u svezi iznosa stavke za obilježavanja obljetnice “Oluje” i dodao da je broj braniteljskih 

udruga koje sudjeluju na obilježavanju „Oluje“ uvijek isti, a da popunjenost smještajnih kapaciteta 

nikada nije bio veći nego ove godine.   

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području 

Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ)    

i 2 „suzdržana“ (Mrnjavac, Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 2. 

Prijedlog I. izmjena Programa socijalnih davanja 

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da se zbog izmjena stavki koje se odnose na pomoć obiteljima i 

kućanstvima, troškove ogrjeva, sufinanciranje cijene prijevoza osoba s invaliditetom i troškova 

stanovanja, ovim prijedlogom smanjuje ukupan iznos Programa i to sa 181.923,15 eura na 

166.585,45 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa socijalnih davanja na području Grada 

Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ,  

Mrnjavac, Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u sportu 

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da se zbog izmjene stavki koje se odnose na troškove najamnine 

za dvoranu Srednje škole „Lovre Montija“ i održavanje brojnih sportskih događanja značajnih za 

Grad Knin i kninske sportaše te uvođenje mjere sufinanciranja programa javnih potreba državne 

razine za programe razvoja sporta od interesa za jedinicu lokalne samouprave, ovim prijedlogom 

povećava ukupan iznos Programa i to s 212.580,00  eura na 221.690,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba u sportu na području 

Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i 

sastavni su dio Zapisnika.           

 

Točka 4. 

Prijedlog II. Izmjena Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju,   

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da se zbog izmjena stavki koje se odnose na prijevoz predškolske 

djece, nabavu udžbenika za učenike s teškoćama u razvoju za školsku 2023./2024. godinu,  

stipendije i školarine, nabavu radnih bilježnica za osnovnoškolce, ovim prijedlogom smanjuje 

ukupan iznos Programa i to sa 198.458,09 eura na 193.968,55 eura. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su II. izmjene Programa javnih potreba u sportu na području 

Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i 

sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Prijedlog Izmjena II. Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je pojasnio predložene izmjene Programa koje su se 

odnosile na smanjenje sredstava za projekt izgradnje mosta i obalnih zidova na rijeci Butižnici u 

zaseoku Raškovići jer radovi neće biti završeni u tekućoj godini te izbacivanja stavki koje su se 

odnosile na asfaltiranje ceste za zaseok Grubići u Golubiću, ceste za groblje u Strmici i ceste u 

zaseoku Komalići u Strmici, kao i izbacivanja projekata uređenja Horvatićeve i Gundulićeve ulice 

pri čemu ukupan iznos sredstava za izvršenje ovog Programa iznosi 289.070,00 eura.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je pročitao realizaciju asfaltiranja ulica te je pitao zašto se dizao 

kredit za projekte uređenja Horvatićeve i Gundulićeve ulice kada još nisu riješeni ni imovinsko 

pravni odnosi i pitao je jesu li novci na računu ili su potrošeni na nešto drugo. 

Gradonačelnik je rekao da je HDZ-ova vlast od 2000. godine, kada se most srušio, do 2017. 

godine obećavala rješavanje mosta na rijeci Butižnici, a da nije bio riješen niti prostorni plan, kao 

preduvjet za bilo koje daljnje radnje. Rekao da je od 2017. godine, trenutna vlast riješila izmjene 

prostornog plana i ishodila potrebne dozvole te da se počelo s provedbom projekta, ali da su 

provedbu remetile i usporile nepredviđene situacije i da se nada da će most uskoro biti završen. U 

svezi Gundulićeve ulice je rekao da se trenutno rješavaju imovinsko-pravni odnosi, a da je kredit 

dignut za projekt koji podrazumijeva izradu idejnog projekta, ishođenje lokacijske dozvole, 

izvlaštenje i imovinsko-pravne odnose, izradu glavnog projekta i ishođenje građevinske dozvole.   

Viša savjetnica za financije i proračun Romana Stanić je rekla da za početak bilo kojeg 

projekta sredstva moraju biti planirana u proračunu, a da za dizanje namjenskog dugoročnog 

kredita prethodi  procedura koja traje šest mjeseci i da se tek nakon davanja suglasnosti od strane 

Vlade RH, Grad Knin može zadužiti. Dalje je rekla da su predmetna sredstva dugoročnog kredita 

strogo namjenska za kapitalne projekte, a da je planirani kratkoročni kredit namjenski za 

zatvaranje EU projekata.   

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao zašto na sjednici Vijeća nije nazočan i v.d. pročelnik 

Upravnog odjela za programe Europske unije, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, 

financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja te je pitao kada će most na rijeci Butižnici biti gotov, 

koliko je sredstava utrošeno u gradnju istoga i pitao je za Horvatićevu ulicu. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da do sada izvedeni radovi na mostu, prema privremenoj 

situaciji za mjesec listopad iznose 759.555 kuna od ugovorenih 1.185.736 kuna te da je s 

Hrvatskim vodama sklopljen ugovor o sufinanciranju dijela radova koji se odnose na uređenje 

korita. Za projekt Horvatićeve ulice je rekao da je nakon provedene javne nabave i odabira 

izvođača, isti uveden u posao krajem listopada i da je rok završetka projekta šest mjeseci te da će 

za neopravdano probijanje roka biti naplaćeni penali.    

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene II. Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Knina za 2023. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub 

vijećnika HDZ,  Mrnjavac, Čolak),  i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 



 6 

Točka 6. 

Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je pojasnila predložene izmjene i 

dopune Proračuna i razloge smanjenja prihoda i rashoda. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je pitao za povećanje rashoda JULRA Matice, koji su se odnosili na 

stavke plaća i tekućeg održavanja i najma ureda, a viša savjetnica Romana Stanić je pojasnila da se 

osnovica plaća za Grad Knin primjenjuje i na sve proračunske korisnike Grada i da je to razlog 

povećanja stavke plaća, ali da je povećanje išlo iz sredstava Matice, a ne na teret Grada Knina, 

osim doprinosa za obvezno zdravstveno osiguranje. Dalje je rekla da je Matica u najmu kod Grada 

Knina i da je dužna plaćati režijske troškove.  

Vijećnik Tomislav Čolak je još jednom tražio odgovor zašto na ovako važnoj sjednici nema 

v.d. pročelnika za financije. Pitao je može li stavka kredita od 2,5 milijuna eura biti uvrštena u ovaj 

rebalans ako točka o kreditu još nije izglasana te je komentirao povećanje stavki božićni i 

novogodišnji blagdani i kulturne manifestacije.   

Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da se ne može ići u dizanje kredita ako isti nije 

planiran proračunom, a gradonačelnik je rekao da na Vijeće može pozvati osobu za koju smatra da 

je relevantna za određene teme.  

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao što bi se desilo s Gradom Kninom u slučaju da se ne 

izglasa zaduženje, a viša savjetnica Romana Stanić je rekla da u tom slučaju Grad ne bi podmirio 

sve troškove do kraja godine i da iduće godine ne bi refundirao sva sredstva za provedene EU 

projekte te da bi sam morao podmiriti sve troškove. 

Prijedlog je prihvaćen te su III. izmjene i dopune Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

donesene većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ,  Mrnjavac, Čolak),  i sastavni 

su dio Zapisnika.           

       

Točka 7. 

Prijedlog Programa javnih potreba u udruga civilnog društva  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 134.420,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2024. godinu donesen većinom glasova, 13 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 1 „suzdržan“ 

(Mrnjavac),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 8. 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 274.400,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 

2024. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) i 2 „suzdržana“ 

(Mrnjavac, Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika. 
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Točka 9. 

Prijedlog Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 187.620,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen Program socijalnih davanja na području Grada Knina za 2024. 

godinu donesen većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 231.900,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2024. godinu donesen većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

 

Točka 11. 

Prijedlog Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu  

i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 201.080,00 

eura te je navela aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu 

i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu donesen većinom glasova, 14 

„za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 12. 

Prijedlog Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je rekla da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim Programom 99.500,00 

eura te je navela mjere koji će se financirati u sklopu istoga.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 
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Vijećnik Mario Krišto je predložio povećanje jednokratnih naknada za rođenje djeteta, a 

gradonačelnik se zahvalio na prijedlogu i rekao da trenutno ne postoji mogućnost povećanja, ali da 

se povećanje naknade planira za narednu godinu. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program demografskih mjera na području Grada Knina za 2024. 

godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ) i 2 „suzdržana“ 

(Mrnjavac, Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

.           

Točka 13. 

Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti  

Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Šibenik za 2024. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 8.000,00 eura te je naveo aktivnosti koji će se financirati u sklopu istoga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja Stanice Šibenik za 2024. godinu donesen, većinom glasova, 14 „za“ i 1 

„suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.          . 

 

 

Točka 14. 

Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 1.671.000,00 eura te je naveo komunalnu infrastrukturu koja će se financirati u sklopu 

istoga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je prokomentirao da je ovaj Program skup lijepih i neostvarenih želja 

od ranije, koje se prenose u sljedeću godinu, a da je na vijećnicima da se nadaju da će se nešto 

realizirati.  

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao je li iznos od 180.000 eura konačna cijena mosta na rijeci 

Butižnici ili će biti izmjena, a pročelnik Ivica Brčina je pojasnio da su sredstva za izgradnju mosta 

za sljedeću godinu planirana temeljem razlike ugovorenog iznosa i izvedenih radova i da trenutno 

ne može znati hoće li po okončanju radova ukupan iznos istih biti unutar ugovorenog iznosa.   

Prijedlog je prihvaćen te je Program građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak) i 

1 „suzdržan“ (Mrnjavac,),  i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 15. 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je rekao da je ukupan iznos sredstava predviđen ovim 

Programom 1.370.000,00 eura te je naveo komunalne djelatnosti koja će se financirati u sklopu 

istoga. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao zašto se stavka za nerazvrstane ceste povećava svake 

godine, a pročelnik Ivica Brčina je rekao da se u nadležnosti Grada Knina nalazi veliki broj cesta 

koje su neasfaltirane, a čije višekratno održavanje zahtjeva znatna sredstva. Pojasnio je da pod 

održavanje spada nasipanje cesta, košnja, čišćenje kanala, zimska služba, vertikalna i prometna 

signalizacija i ostalo.   

Prijedlog je prihvaćen te je Program održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2024. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“, 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, 

Mrnjavac, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 16. 

Prijedlog Proračuna Grada Knina za 2024. godinu  

s projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je rekla da je Proračun Grada Knina 

za  2024. godinu planiran u iznosu od 15.984.080,98 eura. Da su ukupni prihodi i primici planirani 

su u iznosu od 14.533.080,98 eura, a ukupni rashodi i izdatci u iznosu od 15.926.960,98 eura. Da 

razlika prihoda i rashoda iznosi 1.393.880,00 eura i da će se ista podmiriti prenesenim viškom od 

financijske imovine u iznosu od 1.224.000,00 eura dok su viškovi proračunskih korisnika planirani 

u iznosu od 169.880,00 eura. U nastavku je pojasnila pojedine stavke te je pozvala vijećnike da 

usvoje predloženi Proračun.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je rekla da Klub vijećnika HDZ neće podržati predloženi 

Proračun i komentirala je da je stavka božićni i novogodišnji blagdani povećana za 95 % u odnosu 

na tekuću godinu.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da su planirani rashodi veći od prihoda te je komentirao 

pojedine stavke predloženog Proračuna koje su se odnosile na prihode od poreza, socijalna 

davanja,  razvoj malog gospodarstva, turizma i poljoprivrede i ureda gradonačelnika. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je Proračun suma izglasanih programa i da nema ništa 

novog kao što je gradonačelnik obećavao u vrijeme izbora.   

Gradonačelnik je rekao da ne zna što bi rekao na komentare iz kojih proizlazi da je prije sve 

prštalo od inovativnosti i da su ljudi dolazili u Knin, a da je sada katastrofalna situacija.    

Prijedlog je prihvaćen te je Proračun Grada Knina za 2024. godinu s projekcijama za 2025. 

i 2026. godinu donesen većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Mrnjavac, 

Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Vijećnik Goran Mrnjavac je izašao iz vijećnice, nazočno 14 vijećnika. 

 

 

Točka 17. 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je navela pravni temelj predložene 

odluke i dodala da ista nije mijenjana u odnosu na Odluku o izmjeni odluke o izvršavanju 

Proračuna za 2023. godinu te je predložila donošenje predložene odluke. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tražio pojašnjenje odredbe u svezi zaduživanja Grada do 

najviše 20% ostvarenih prihoda u godini koja prethodi godini u kojoj se zadužuje i odredbe da se ta 

sredstva ne odnose se na projekte koji se sufinanciraju iz programa i fondova Europske unije i na 
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projekte iz područja unaprjeđenja energetske učinkovitosti. Dalje je rekao da je na prošloj sjednici 

ravnateljica Matice rekla da su za 2024. godinu rashodi održavanja objekata planirani u iznosu od 

46.103 eura, a da je u Proračunu taj iznos veći za oko 10.000 eura i tražio je pojašnjenje razlike u 

iznosima. 

Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je od dozvoljenih 20 % Grad Knin zadužen oko 

4,61 %, te da se ukupna zaduženost odnosi na dugoročne kredite za kapitalne investicije i da 

krediti za provedbu EU projekata ne ulaze u ukupnu zaduženost Grada. Dalje je rekla da u odnosu  

na porez na dohodak od 22 %, koji će se početi primjenjivati u 2024. godini, i porez koji se 

primjenjuje do 31. prosinca 2023. godine, neće biti nikakvog povećanja i da nije istina da je Grad 

donio porez na teret građana.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je intencija da se porez mogao smanjiti i da bi u 

džepovima građana ostalo više novca, a gradonačelnik je rekao da je porez bio i ostao 22 %. 

 

Vijećnik Goran Mrnjavac se vratio u vijećnicu, nazočno 15 vijećnika. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

donesena većinom glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Mrnjavac, Čolak), i sastavni 

je dio Zapisnika.           

 

Točka 18. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je pojasnila način i iznose raspoređivanja sredstava za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Knina i članova Gradskog 

vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača. 

 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić izašla je iz vijećnice tijekom izlaganja pročelnice, 

nazočno 14 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Grada Knina za 

2024. godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Knina i članova Gradskog vijeća Grada Knina izabranih s liste grupe birača donesena 

većinom glasova, 10 „za“ i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ, Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika.           

         

Točka 19. 

Prijedlog Odluke o nagradi za rad članovima  

Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje prijedloga te je pojasnila način i iznose 

nagrade za rad članovima Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Knina za 2024. godinu. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o nagradi za rad članovima Vijeća srpske nacionalne 

manjine Grada Knina za 2024. godinu donesena većinom glasova, 9 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub 

vijećnika HDZ, Mrnjavac, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić se vratila u vijećnicu, nazočno 15 vijećnika. 
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Točka 20. 

Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Knina 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je rekla da je izmjenama i dopunom 

Zakona o lokalnim porezima ukinut prirez porezu na dohodak, a da je određen najniži i najviši 

iznos po kojem se plaća porez na kuće za odmor te da se isti može odrediti u rasponu od 0,60 do 

5,00 eura/m2 korisne površine kuće za odmor. Da je  dosadašnjom Odlukom o lokalnim porezima 

Grada Knina bilo utvrđeno da se prirez porezu na dohodak plaća po stopi od 10 % te da se porez 

na kuće za odmor plaća 10,00 kn po četvornom metru korisne površine kuće za odmor, a da se 

ovim prijedlogom brišu odredbe o prirezu poreza na dohodak, a da se iznos po kojem se plaća 

porez na kuće za odmor utvrđuje u iznosu od 2,00 eura po četvornom metru korisne površine kuće 

za odmor te da stopa poreza na potrošnju ostaje ista, 3% kao i stopa poreza na korištenje javnih 

površina 10 %. Dodala je da je javno savjetovanje provedeno u periodu od 27. listopada do 26. 

studenog 2023. godine te da nije zaprimljen niti jedan prijedlog ili mišljenje u svezi ovog 

prijedloga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao koliko se od poreza na kuće za odmor uprihodilo sredstava, a  

viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je obveza građana da obavijesti nadležnu poreznu 

upravu o posjedovanju kuće za odmor i da do sada još nitko to nije učinio.  

Vijećnik Nino Grabić je predložio da se navedeni porez ukine budući da nema prihoda od 

istog te da se ukidanjem poreza potaknu građani da prave kuće za odmor, a gradonačelnik je rekao 

da ne shvaća logiku rasterećivanja onoga tko treba nešto platiti. Vijećnik Nino Grabić je pitao 

zašto se onda taj porez ne naplaćuje, a gradonačelnik je ponovio da se kuće za odmor trebaju 

registrirati i da onda porezna uprava vrši naplatu poreza. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o gradskim porezima Grada Knina donesena većinom 

glasova, 9 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Mrnjavac, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 21. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti gradonačelniku  

za kratkoročno zaduženje Grada Knina 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je navela pravni temelj za donošenje 

predložene odluke i dodala da se jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave može 

kratkoročno zadužiti najduže do 12 mjeseci, bez mogućnosti daljnjeg reprograma ili zatvaranja 

postojećih obveza po kratkoročnim kreditima ili zajmovima uzimanjem novih kratkoročnih kredita 

ili zajmova. Rekla je da Intervencijski plan završava 31.12.2023. godine te je Grad obvezan 

podmiriti sve primljene račune za provedbu istog zaključno do tog datuma, kako bi ostvario pravo 

na refundaciju sredstava u 2024. godini kojim će ujedno i vratiti kratkoročni kredit te je dodala da 

će Grad Knin svakako podmiriti ove račune, ali bez mogućnosti refundacije sredstava u 2024. 

godini. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tijekom rasprave rekao da će gradonačelnik, pored dobivena 22 

milijuna eura za Intervencijski plan, s ova 2,5 milijuna eura, za koja traži suglasnost, zadužiti Grad 

Knin za 6 milijuna eura te je pitao što je napravljeno s dobivena 22 milijuna eura. 

Gradonačelnik je rekao da ako se ne digne ovaj kredit od 2,5 milijuni eura da će ta sredstva 

platiti građani Grada Knina i dodao da su ta sredstva odobrena Gradu iz europskih sredstava, ali da 

Grad njihov povrat može dobiti jedino ako se do kraja ove godine isplate izvođači radova, a da u 

suprotnom nećemo dobiti povrat istih te je dodao da će se kredit vraćati po ZNS-ovima. Rekao je 

da je napravljeno 19 projekata te ih je naveo.  
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Vijećnica Vedrana Požar je tijekom rasprave izašla iz vijećnice, nazočno 14 vijećnika. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti gradonačelniku za kratkoročno 

zaduženje Grada Knina donesena većinom glasova, 8 „za“ i 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, 

Mrnjavac, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 22. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju stanova u najam 

 

Gradonačelnik je rekao da se po raspisanom javnom natječaju za dodjelu stanova u najam 

ukazala potreba za izmjenama predmetne Odluke, a sve sukladno potrebama kadrova za rješavanje 

njihovog stambenog statusa, koji su već navedeni u Odluci, ali su zaposleni u drugim pravnim 

osobama.  Pojasnio je da je članak 1. stavak 2. Odluke izmijenjen na način da kadrovi iz područja 

zdravstva mogu biti zaposleni i u gospodarskim subjektima te da zanimanja s područja edukacijske 

rehabilitacije mogu biti zaposleni u zdravstvenim, školskim i predškolskim ustanovama i 

udrugama, a sve kako bi se i takvim kadrovima omogućila dodjela stanova u najam. Rekao je da je 

zbog toga, u postojećoj Odluci, u određenim člancima, riječ „ustanova“, zamijenjena riječima 

„pravna osoba“. 

 

Vijećnica Vedrana Požar se vratila u vijećnicu, nazočno 15 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da će tražiti informaciju kome su ti stanovi dodijeljeni, a 

gradonačelnik je rekao da će sve biti transparentno.  

Vijećnik Nino Grabić je rekao da u dijelu grada gdje se nalaze predmetni stanovi, postoje i 

poslovni prostori pa je pitao koliko ima interesa za iste, a gradonačelnik je rekao da je u tijeku 

natječaj za poslovne prostore u starom dijelu grada i da će po završetku istog biti objavljeni 

rezultati.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da od donjeg dijela grada do crvenih zgrada, u glavnoj 

ulici u gradu ima 100 praznih poslovnih prostora, a gradonačelnik je rekao da to nisu gradski 

prostori nego privatni i da Grad nema niti jedan slobodan gradski prostor.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju stanova u najam donesena jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 23. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao za javni linijski prijevoz te je rekao da je dobio pritužbe građana 

kojima je ispostavljen račun za vodu za vrijeme kada nisu boravili u stanu te građani koji su 

dobili opomenu za već plaćenu komunalnu naknadu.  

Gradonačelnik je rekao da javni linijski prijevoz projekt Županije, a ne Grada Knina i da se na 

raspisani javni natječaj nije javio nitko od prijevoznika, ali da se do kraja godine Županija 

može s prijevoznicima dogovoriti za pojedine linije te da se nada da će u siječnju iduće godine 

biti sklopljeni ugovori. Po pitanju računa za vodu je rekao da se u velikom sustavu mogu 

dešavati pogreške i da se građani mogu obratiti komunalnom poduzeću ili dostaviti prigovor. U 

svezi opomena za komunalnu naknadu je rekao da je moguće da je netko platio račun, ali da 

uplata nije evidentirana, a da je u međuvremenu poslana opomena te je dodao da je na svakoj 

opomeni navedeno da se ista zanemari ukoliko je u međuvremenu plaćen račun.    

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je podsjetio da je na 17. sjednici Vijeća postavio pitanje kada će na 

mrežnim stranicama Grada Knina biti vidljivi podaci o trošenju novčanih sredstava iz 

Proračuna na dnevnoj bazi, a da mu je viša savjetnica Romana  Stanić odgovorila da je u tijeku 
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implementacija Libusoft programa i da će ista biti završena do kraja 2022. godine odnosno 

svibnja 2023. godine, ali da će podaci biti vidljivi od 1. siječnja 2023. godine. Pitao je kada će 

to napokon biti.     

Nakon rasprave vijećnice Vedrane Požar i  više savjetnice Romane Stanić, sjednicu su napustili  

vijećnica Vedrana Požar, vijećnici Kluba vijećnika HDZ i vijećnik Goran Mrnjavac.     

Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je na službenoj stranici Grada Knina, od 1. siječnja 

2023. godine, transparentno prikazano trošenje sredstava iz Proračuna.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je gradonačelnik, gostujući u radijskoj emisiji na Radio 

Kninu, na pitanje u svezi božićnica za umirovljenike izjavio da u Kninu ima 5 – 6 tisuća 

umirovljenika i da Grad nema novčanih sredstava za isplatu božićnica istima te je pitao je li 

točan navedeni podatak o broju umirovljenika u Kninu.  

Gradonačelnik je rekao da Grad nikada nije isplaćivao božićnice za umirovljenike zbog 

nedostatka novčanih sredstava, ali da postoje druge socijalne mjere kojima se pomaže 

građanima Knina te da trenutno nema točnu informaciju o broju umirovljenika u Kninu.  

 

 

 

Sjednica je završena u 18:55. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč. spec. oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 


